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Rosnący tłum działkowców obserwowali przedstawiciele okręgu z Łodzi: pani prezes wraz z zastępcą, skarbnik oraz radca prawny. (Fot. Sławomir
Burzyński)

W sobotnie popołudnie trybuna hali sportowej OSiR zapełniła się działkowcami z
Rodzinnego Ogrodu Działkowego Konwalia. Zwołane przez zarząd zebranie miało jeden cel
– podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Konwalii ze struktur Polskiego Związku
Działkowców.

Wniosek o wystąpienie ROD Konwalia z PZD złożyło ponad 150 działkowców. Wyliczyli, że do
krajowej rady w Warszawie od 2015 roku przekazali ponad 140 tysięcy złotych, a do zarządu okręgu
w Łodzi ponad 40 tysięcy. Te pieniądze mogłyby zostać w Konwalii, gdyby ogród był samodzielny.

– Popieram pomysł, żeby wystąpić z PZD – pani Henryka, w ROD Konwalia od ponad 30 lat, przyszła
na zebranie z nadzieją, że ogród wybije się na niepodległość.

Tak się jednak nie stało. Na zebranie przyszło za mało działkowców, by mogli podjąć uchwałę o
wyjściu ze struktur krajowych.



Więcej na ten temat czytaj w najnowszym (7.10) papierowym wydaniu GŁOSU. Wydanie
elektroniczne kupisz TUTAJ.
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